

မုန်ကွပ်ယု သးသမ္မတဖံးအိန်မးအိန်လးအဂ့ၤဒိန်တမံၤခါ.

တနံၤအံၤ တၢ်မးလိသီတၢ်မးအတၢ်ဖံးတၢ်မးလးအဆဲးလီၤဟံၤ အမံၤ အိန်ဝဲဒိန်အါန့ၢ်ဒီး အကလုာ် 1000 လၢတၢ်တုၤတုၤထီၣ် တၢ်, ပတီၢ်ထီၣ် တၢ်တုၤထုးထီၣ်တၢ်, တၢ်သ့ၣ်တၢ်ဖျး, ဆူၣ်ချ့ တၢ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲ, တၢ်ကစီၣ် ဂ့ၢ်ဝီကဟံၣ်ပိညါ, ဝံၣ်တီၢ်ဆုၢ် ဒီး ထံမ့ၣ်အူၣ်သဝံတၢ်ဖံးတၢ်မးတဖၣ် အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်မးကစၢ် တဖၣ်လၢစဲးဖိကဟံၣ်တၢ်မးလီၢ်တဖၣ်အံၤ လိာ်ဘၣ်ဝဲပုၤမးတၢ် ဖိလၢအိန်ဒီးတၢ်စုၤသ့ၣ်ဘၣ်လၢအိန်အထီတဖၣ် ဒ်သိးမးန့ၢ် ဒီးတၢ်ဆူညါကန့ၢ်အဂီၢ် ဒီးဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကကွၢ်ယုပုၤဒ်သိးန့ၢ် လၢကဟံၣ်ဂံၢ်ဟံၣ်ဘါဝဲန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မးလိသီတၢ်မးန့ၢ်မုန်မန့ၢ်လဲၣ်.

တၢ်မးလိသီတၢ်မးန့ၢ်မုန်ဝဲ တၢ်မးကွၢ်အကတီၢ်, တၢ်သိၣ်လိအကျိၤအကွၢ် လၢအသ့ၣ်လီၤ အသးလၢတၢ်ဖံးတၢ်မးအပူၤ လၢအဟံၣ်ဖျိာ် တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် တၢ်သိၣ်လိန့ၢ်လိဘၣ်ထွဲဒီးတၢ် ဖံးတၢ်မး ယုာ်ဒီးတၢ်ဖံးတၢ်မးပူၤတၢ်သိၣ်လိ လၢတၢ်ဆီလီၤဟံၣ်လီၤအံၤ လၢပုၤမးတၢ်ဖိတဖၣ် အဂီၢ်လီၤ. မုန်လၢအဝဲသ့ၣ် မးန့ၢ်ဘူးလဲးထီၣ်လၢအန့ၢ်လီၤတၢ်မးတၢ်တနံၤ ဒီးဖဲအဝဲသ့ၣ် မးန့ၢ်အါထီၣ် တၢ်စုၤသ့ၣ်ဘၣ်တဖၣ်အခါန့ၢ် ဘူးလဲးအံၤအါထီၣ်ဝဲအယံ, ပုၤမးလိသီတၢ်မး တဖၣ် သးအိန်ဝဲဒိန်တၢ်မးအကျိၤအကျဲအံၤန့ၢ်လီၤ. ဖဲတၢ်မးလိသီတၢ်မးကတၢ်ဝဲအခါန့ၢ်, ပုၤမးတၢ်ဖိအံၤဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲ လံာ်အုၣ်သးလၢတၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လီၤအံၤလၢထံကီၢ်အပူၤန့ၢ်လီၤ. မုန်လၢ တၢ်အံၤမုန်ဝဲကျဲအဂ့ၤဒိန်မးတဘီလၢ ကယုပုၤမးတၢ်ဖိအသီ, ကဟံၣ် တၢ်သိၣ်လိ ဒီး ပၤယာ်ပုၤမးတၢ်ဖိအဂံၢ်အဘါအယံ, တၢ်မးကစၢ်တဖၣ် သးအိန်ဝဲဒိန် တၢ်မးလိသီတၢ်မး တၢ်သိၣ်လိကွၢ်ဂီၢ်ဒိအံၤန့ၢ်လီၤ.

မုန်တၢ်မးလိသီတၢ်မး ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးယၢၤခါ.

ဆဲးကျိးပုၤတက့ၢ်! မုန်န့ၣ်စိထံၣ်တၢ်မးလိသီတၢ်မးအပူၤမးတၢ်ဖိတဖၣ် အိန်ဝဲဒိန်လၢ က တၢ်ပိာ်တၢ်ပိာ် နတၢ်သးစဲတဖၣ် ဒီးဘူးစဲန့ၢ်န့ၢ်လၢ တၢ်မးလိသီတၢ်မး တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတဖၣ် ဒီးတၢ်မးကစၢ်လၢ အမၤသကိးတၢ်တဖၣ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

ဆဲးကျိးပုၤတက့ၢ်
Apprenticeship Minnesota
 Minnesota Department of Labor and Industry
 443 Lafayette Road N., St. Paul, MN 55155

 651-284-5090
 dli.apprenticeship@state.mn.us
 Twitter: @mndli

မးန့ၢ်ဘူးလဲ. မးလိတၢ်. တၢ်မးလိသီတၢ်မးတုၤလီၤတီၢ်လီၤဝဲလီၤ.
APPRENTICESHIPMN.COM   

လံာ်ဘီးဘၣ်ရၢလီၤအံၤ တၢ်ဟ့ၣ်အတၢ်လၢာ်ဘၣ်လၢာ်စ့ၤ ဒ်တၢ်တမံၤလၢ အဟံၣ်ယုာ်လၢ USDOL စုတီၢ်ဟံၣ်အပူၤအသိး လၢကမၤမးတၢ်မးအါထီၣ် ပုၤမးလိသီတၢ်မးလၢအဆဲးလီၤအမံၤ လၢမုန်န့ၣ်စိထံၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.



ဘၣ်မန့ၢ် ကဘၣ်ယုထၢ လၢကကဲထီၣ် ပုၤမးလိ သီတၢ်မးတၢ်ဂၤလဲၣ်.

တၢ်န့ၢ်ဖံးန့ၢ်မး

တၢ်ဖံးတၢ်မးတၢ်သိၣ်လိလၢအ ကျၢၢ်ဘၢတၢ်လၢလၢပွဲၤပွဲၤ

ဘူးလဲနမးန့ၢ်ဘၣ် ဒ်နမးလိတၢ်

လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအံၤအပူၤ ဒ်န လဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်န ဘူးလဲအါထီၣ်ဝဲ

သ့ထီၣ်လၢာ်လၢဆုဆုလၢတၢ်စုသ့ ခိန်ဘၣ်လၢတၢ်လိာ်ဘၣ်အီၤတဖၣ်

မးန့ၢ်လံာ်အုၣ်သးလၢတၢ်အၢၣ်လီၤ တူၢ်လီၤအံၤလၢထံကီၢ်အပူၤ